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Ένωση Πληροφορικών Ελλάδας 
Κοδριγκτώνος 33, 5ος όροφος 
ΤΚ 10434, Αθήνα 
Τηλ: 210-8827444 
http://www.epe.org.gr  
e-mail: info@epe.org.gr 

Αθήνα, 8 Οκτωβρίου 2008 

 

ΠΡΟΣ: κ. Γιάννη Αλαβάνο, Πρόεδρο Τεχνικού Επιµελητήριου Ελλάδας 

ΚΟΙΝ: Γραφείο Πρωθυπουργού 

κ. Κωνσταντίνο Χατζηδάκη, Υπουργό Μεταφορών και Επικοινωνιών 

κ. Προκόπη Παυλόπουλο, Υπουργό Εσωτερικών 

κ. Γεώργιο Αλογοσκούφη, Υπουργό Οικονοµίας και Οικονοµικών 

κ. Χρήστο Ζώη, Υφυπουργό Εσωτερικών 

κ. Βασίλειο Ανδρονόπουλο, Γενικό Γραµµατέα ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης και Ηλεκτρ. ∆ιακυβέρνησης 

  Βουλευτές όλων των πολιτικών κοµµάτων 

 

ΘΕΜΑ: «Ενιαία επιµελητηριακή συγκρότηση κλάδου Πληροφορικής και Επικοινωνιών.» 

 

ΣΧΕΤ:  1) Έγγραφο του Προέδρου της ∆.Ε. του ΤΕΕ κ. Γιάννη Αλαβάνου προς το Γενικό Γραµµατέα 
∆ηµόσιας ∆ιοίκησης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης κ. Βασίλειο Ανδρονόπουλο µε αρ. πρωτ. 
25581/19.9.2008 (επισυνάπτεται). 

2) Έγγραφο του Προέδρου της ∆.Ε. του ΤΕΕ κ. Γιάννη Αλαβάνου προς τον Πρόεδρο της Ένωσης 
Πληροφορικών Ελλάδας κ. ∆ηµήτρη Τσίγκο µε αρ. πρωτ. 26346/29.9.2008 (επισυνάπτεται). 

3) Απόφαση Α3/Σ13/2007 της ∆.Ε. του ΤΕΕ «Τµήµα Πληροφορικής και Επικοινωνιών» 
(επισυνάπτεται). 

4) Έγγραφο του Υπουργού Μεταφορών και Επικοινωνιών κ. Κωνσταντίνο Χατζηδάκη προς τη 
Βουλή των Ελλήνων µε αρ. πρωτ. Β-1569/13.6.2008 (επισυνάπτεται). 

5) Έγγραφο του Υφυπουργού Εσωτερικών κ. Χρήστου Ζώη προς τη Βουλή των Ελλήνων µε αρ. 
πρωτ. ΤΚΕ/Φ1/14326/29.5.2008 (επισυνάπτεται). 
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Αξιότιµε Κύριε Πρόεδρε, 

 

Με ιδιαίτερο ενδιαφέρον µελετήσαµε την απάντηση (σχετ. 1) που αποστείλατε στον Γενικό Γραµµατέα 

∆ηµόσιας ∆ιοίκησης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης επί υποµνήµατός µας που σας κοινοποιήθηκε µε το υπ. 

αρ. πρωτ. ∆ΟΑ/Φ.13/282/οικ./22814/21.8.2008 έγγραφο του κ. Γενικού. Το έγγραφό σας αυτό, σε 

συνδυασµό µε τη απόφαση Α3/Σ13/2007 (σχετ. 3) πιστοποιεί πέραν πάσης αµφιβολίας ότι το επονοµαζόµενο 

e-TEE δεν είναι σωµατείο που «εκπροσωπεί το σύνολο των επιστηµόνων Τεχνολογιών Πληροφορικής και 

Επικοινωνιών (ΤΠΕ) στην Ελλάδα», όπως διατυπώνεται στο υπ. αρ. πρωτ. Β-1569/13.6.2008 έγγραφο του 

Υπουργού Μεταφορών και Επικοινωνιών κ. Κων/νο Χατζηδάκη (σχετ. 4) καθώς και στο υπ. αρ. πρωτ. 

ΤΚΕ/Φ1/14326/29.5.2008 έγγραφο του Υφυπουργού Εσωτερικών κ. Χρήστου Ζώη τα οποία αµφότερα 

απευθύνονται προς τη Βουλή των Ελλήνων. Ειδικότερα, το επονοµαζόµενο e-TEE είναι ένα εσωτερικό 

µόρφωµα του ΤΕΕ το οποίο προβάλλεται ως «Τµήµα» παρά το γεγονός ότι δεν έχει συσταθεί και δεν έχει τα 

χαρακτηριστικά του Τµήµατος, όπως προβλέπεται στις σχετικές διατάξεις του ιδρυτικού νόµου του ΤΕΕ. 

Ειδικότερα, στην παρ. 2 του άρθρου 5 του από 14.12.1926 Π∆ περί «Περί κωδικοποιήσεως των περί 

συστάσεως Τεχνικού Επιµελητηρίου κειµένων διατάξεων», ρητά αναφέρεται ότι: 

«Η ίδρυση, κατάργηση ή αναδιάρθρωση των περιφερειακών τµηµάτων γίνεται µε π.δ/γµα, 

που εκδίδεται µε πρόταση του Υπουργού ∆ηµοσίων Έργων, ύστερα από σύµφωνη γνώµη της 

Αντιπροσωπείας του ΤΕΕ. Με το σχετικό π.δ/γµα ρυθµίζονται όλα τα θέµατα που σχετίζονται 

µε τη σύσταση, περιφερειακού τµήµατος, την έδρα, την κατά τόπο αρµοδιότητα, την 

αναδιάρθρωση υπαρχόντων περιφερειακών τµηµάτων τα προσωρινά όργανα µέχρι τις 

πρώτες εκλογές και κάθε άλλη σχετική λεπτοµέρεια.» 

Άλλη εξουσιοδοτική διάταξη περί ιδρύσεως τµηµάτων του ΤΕΕ δεν υπάρχει στο ως άνω Π∆, εποµένως, 

εάν το επονοµαζόµενο e-TEE θεωρηθεί ως Τµήµα του ΤΕΕ θα έπρεπε να έχει συσταθεί µε προεδρικό 

διάταγµα κατά την ως άνω εξουσιοδοτική διάταξη. Και σε αυτή όµως την περίπτωση, κατά τα αναφερόµενα 

στην παρ. 4 του ως άνω άρθρου «Μέλη των περιφερειακών τµηµάτων του ΤΕΕ γίνονται υποχρεωτικά µέλη 

του ΤΕΕ που έχουν είτε µόνιµη κατοικία είτε επαγγελµατική έδρα στην περιοχή των τµηµάτων. Η εγγραφή σε 

περισσότερα από ένα τµήµατα απαγορεύεται». Εποµένως το επονοµαζόµενο e-TEE, εάν έχει τη µορφή 

τµήµατος, δεν θα µπορούσε να εκπροσωπήσει πρόσωπα που δεν είναι µέλη του ΤΕΕ όπως συµβαίνει µε τους 

πτυχιούχους µη Πολυτεχνικών Τµηµάτων Πληροφορικής ΑΕΙ και Τµηµάτων Πληροφορικής ΤΕΙ που 

αποτελούν αθροιστικά το 85% των 100.000 µελών του κλάδου, σύµφωνα και µε πρόσφατες δηλώσεις του 
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Υπουργού Παιδείας κ. Στυλιανίδη ((εφηµερίδα Καθηµερινή 15/6/2008 – άρθρο διαθέσιµο ηλεκτρονικά στη 

διεύθυνση: http://news.kathimerini.gr/4dcgi/_w_articles_politics_1_15/06/2008_274145). Επιπλέον, αν 

συγκρίνει κανείς το αρχικά προταθέν σχέδιο κανονισµού λειτουργίας (καταστατικού) του e-ΤΕΕ µε το τελικά 

εγκριθέν από τη ∆.Ε. του ΤΕΕ, αντιλαµβάνεται ότι στο δεύτερο έχει διαγραφεί κάθε αναφορά σε 

"επαγγελµατικά δικαιώµατα" και "ισότιµη επαγγελµατική εκπροσώπηση των Πληροφορικών" εντός του e-

ΤΕΕ. Αυτό βέβαια είναι λογικό και αναµενόµενο, γιατί ούτε το ΤΕΕ, ως έχει σήµερα, ούτε κανένα εσωτερικό 

του σχήµα χωρίς νοµική υπόσταση, όπως το e-ΤΕΕ, δεν είναι σε θέση να εξασφαλίσει ισότιµη επαγγελµατική 

εκπροσώπηση σε µη Μηχανικούς και κατά συνέπεια δεν µπορεί να αποτελέσει επιµελητηριακό φορέα όλων 

των Πληροφορικών, χωρίς διεύρυνση του ίδιου του ΤΕΕ µετά από τροποποίηση του ιδρυτικού του νόµου. 

Ως εκ τούτου, και λαµβάνοντας υπόψη σχετικά µε το e-ΤΕΕ το γεγονός ότι, ούτε περί σωµατείου 

πρόκειται, ούτε περί τµήµατος, κατά τα προβλεπόµενα στον ιδρυτικό νόµο του ΤΕΕ, αλλά ούτε και περί 

κάποιου φορέα ισότιµης επιµελητηριακής εκπροσώπησης των Ελλήνων Πληροφορικών, η κοινή συνάντηση 

στην οποία µας έχετε προσκαλέσει στις 15 Οκτωβρίου 2008 µε το υπ. αρ. πρωτ. 26346/29.9.2008 έγγραφό 

σας (σχετ. 2) «προκειµένου να εξεταστεί ο τρόπος συµµετοχής των συλλογικών φορέων ΤΠΕ στη 

δηµιουργία και τη δραστηριότητα του e-TEE» δεν µπορεί παρά να ερµηνευθεί ως έµµεση πλην σαφής 

παραδοχή ότι το επονοµαζόµενο e-TEE δεν υφίσταται νοµικά επί του παρόντος και µε αυτή την έννοια 

χαιρετίζουµε την πρωτοβουλία σας αυτή για συνεννόηση των εµπλεκοµένων φορέων µε στόχο την ενιαία 

επιµελητηριακή συγκρότηση του κλάδου Πληροφορικής και Επικοινωνιών. Το στόχο αυτό επιδιώκουµε εδώ 

και χρόνια έχοντας δηµοσιοποιήσει από το Φεβρουάριο του 2004 σχετική πρόταση νόµου:  

(http://www.epe.org.gr/various/EThEEP.zip), την οποία έχουµε προωθήσει προς τις αρµόδιες αρχές και τη 

Βουλή των Ελλήνων.  

∆εδοµένης της ύπαρξης της ανωτέρω πρότασής µας, την οποία γνωρίζουν τα συναρµόδια υπουργεία, και 

προκειµένου να επιτευχθεί η επιθυµητή συναίνεση σε σχέση µε τον τρόπο επίτευξης της επιδιωκόµενης 

ενιαίας επιµελητηριακής έκφρασης του κλάδου µας, επιτρέψτε µας να εισηγηθούµε την αναβάθµιση της 

διαδικασίας που προτείνετε να ξεκινήσει µε την κοινή συνάντηση της 15ης Οκτωβρίου, 

πραγµατοποιώντας τη συνάντηση αυτή ενώπιον των συναρµόδιων Υπουργών ή του παραλήπτη 

του (1) σχετικού, Γενικού Γραµµατέα ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης, κ. 

Β. Ανδρονόπουλου, προς τους οποίους κοινοποιούµε την παρούσα, και στη συντοµότερη δυνατή 

ηµεροµηνία, ώστε να τεθούν όλα τα ζητήµατα ενώπιον της Πολιτείας και να ληφθούν δεσµευτικές, κατά το 

δυνατόν, αποφάσεις για όλους, οι οποίες θα πρέπει να τύχουν και της αναγκαίας νοµοτεχνικής τεκµηρίωσης. 
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Ευελπιστώντας στη θετική ανταπόκρισή σας στην παραπάνω πρόταση, παραµένω στη διάθεσή σας για 

οποιαδήποτε διευκρίνιση και περαιτέρω εποικοδοµητική συνεργασία. 

 

 Με ιδιαίτερη εκτίµηση, 

 

ο Πρόεδρος του ∆ιοικητικού Συµβουλίου 

της Ένωσης Πληροφορικών Ελλάδας 

 

 

∆ηµήτρης Τσίγκος 

proedros epe.org.gr 

τηλ. 6944563690 


